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Forslag vedr. vores badebro; 

 

I sommeren 2011 havde jeg en samtale med et bestyrelsesmedlem for grundejerforeningen, der 

ligger lige nord for os. Vi kom til at tale om badebroerne. Da man i flere år har været utilfreds med 

det firma der tog deres badebroer op og ned, har man fyret det. Det er det samme firma vi benytter. 

Og jeg behøver vel ikke gå i detaljer, for at beskrive, hvorledes vores bro har haft det de senere år. 

 

I den omtalte grundejerforening, er der etableret en gruppe personer, der hvert år sørger for at deres 

broer sættes op i god tid inden badesæsonen starter og tages ned i god tid inden de første 

vinterstorme. Jeg har ved selvsyn konstateret, at broerne lige nord for os står meget stabilt og 

snorlige opsat. Den omtalte gruppe personer tager 5.000 kr. for hver operation, optagning eller 

nedtagning. 

 

Jeg foreslår at vi fyrer vores nuværende firma og laver aftale med gruppen i den anden 

grundejerforening. 

 

NB! Hvis vores nye bestyrelse er interesseret, påtager jeg mig gerne ansvaret for, at alle beslag og 

samlinger kontrolleres hvert år og manglende dele bestilles fra broleverandøren. Jeg vil også stå for 

kontrollen af det udførte arbejde. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Henning Fardan 

Dionysosvej 9 

 

 
 


